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Başkan Kefeli’den TEB’e Ziyaret  
 

 
 

Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Kefeli, 

Türkiye Ekonomi Bankası A.Ş. Çarşamba 

Şubesi Müdürü Bayram Koçsoy’u firmalar 

bazında yaptığı çalışmalardan dolayı 

kutladı. 

Müdür Koçsoy’a İlçenin ekonomik 

durumu ve işletmelerin yapısı hakkında 

genel bilgiler veren Başkan 

Kefeli,  yaşanmakta olan Arab Baharı ve 

özellikle de, Suriye’deki karışıklık 

nedeniyle, piyasalarda yaşanan 

durgunluğun gün geçtikçe artığını, buna 

ilaveten ülke ekonomisindeki hızlı 

büyümenin yavaşlaması için alınan 

tedbirlerin de işletmelerin bilançolarını 

etkilediğini dile getirdi. Tüm bu etkenlere 

ilaveten de, tarım ürünlerinde ve özellikle 

de fındık fiyatlarındaki istikrarsızlık, 

bölgemiz piyasalarındaki durgunluğu 

tetiklemektedir. Bu bağlamda finans 

sektörünün temsilcileri olarak, sizlerden 

ricamız, işletmelerimizin bu zor 

günlerinde, onlara finansal kolaylıklar 

sağlayacak alternatifler üretmenizdir” dedi. 

TEB Şube Müdürü KOÇSOY’da Başkan 

Kefeliye ziyaretinden dolayı teşekkür etti. 

 

 

 

 

 

Başkan Kefeli’ye Eğitime Katkı Plaketi 

 

 
 
Şehit Ferhan Hasovalı 
İlkokulu ve Ortaokulu Müdürü Erdem Çakır ve 
Okul Aile Birliği Başkanı Çelebi 
Çetinkaya,  Çarşamba Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf KEFELİ’yi 
makamında ziyaret ederek, eğitime 
yapmış olduğu katkılardan dolayı bir plaket 
takdim etti. 
Konuyla ilgili bir 
açıklama yapan Şehit Ferhan Hasovalı İlkokulu 
ve Ortaokulu Müdürü Erdem Çakır “ 
Yusuf Kefeli Başkanımız, sağ olsunlar her 
eğitim yılının başlangıcında, 
İlçemizdeki tüm okullarımızda okuyan 
öğrencilerimize, ihtiyaçları 
doğrultusunda, katkılarda bulunmaktadır. Bu 
yılda, yine ilçemizdeki diğer 
okullarda olduğu gibi bizim okulumuzda da, 
kırtasiye malzemesi dağıtımı 
gerçekleştirmişlerdir. Sayın Başkanımızın 
eğitime verdiği bu önem ve destekten 
dolayı, bugün teşekkür mahiyetinde bu plaketi 
kendisine takdim ediyor, kendisinden 
katkılarının devamını bekliyoruz” dedi. 
 
Başkan Kefeli de yapmış olduğu 
konuşmasında, 
“Göreve başladığımız tarihten bu yana 
geleceğimizin teminatı olan 
öğrencilerimize, her eğitim yılı başında, 
kırtasiye ve giyecek gibi yardımlarda 
bulunmaktayız. Bu yardımlarımızı da 
bütçemizin el verdiği ölçüde her yıl artırmaya 
çalışıyoruz” dedi. 


